

台灣物理學會第四屆學生分會選舉公告

公告日期: 2024 年 5 月 16 日

台灣物理學會學生分會旨在鼓勵學生積極參與物理領域相關公共事務與活動及強化與國際學生之交流。

1. 學生分會組織章程: <https://www.ps-taiwan.org/tw/modules/about/branch>
2. 候選資格: 具備當年度台灣物理學會學生會員資格。
3. 登記日期: 即日至 2024 年 6 月 7 日止(星期五)。
4. 當選任期: 2024 年 7 月 1 日至 2025 年 6 月 30 日。
5. 線上投票時間: 2024 年 6 月 13 日上午 8 時至 2024 年 6 月 20 日下午 8 時止。
6. 開票時間: 2024 年 6 月 21 日。
7. 當選公告: 2024 年 6 月 26 日。
8. 選舉人: 凡本會學生會員均有投票權。

*如有任何疑問，請與台灣物理學會楊小姐聯絡(email: cjp@ps-taiwan.org)。

*台灣物理學會保留候選人資格審查權。

Announcement of the 4th Student Chapter Election of the Physical Society of Taiwan

The mission of the TPS Student Chapter is to offer students the opportunities to engage in physics-related activities and to strengthen the connection with students with physics abroad.

1. The Physical Society of Taiwan Student Chapter Bylaws: <https://www.ps-taiwan.org/tw/modules/about/branch>
2. Candidate Eligibility: must be a student member of the Physical Society of Taiwan in 2024.
3. Registration Period: from now till June 7, 2024 (Friday).
4. Tenure: from July 1, 2024 to June 30, 2025.
5. Online Voting Period: starting from 8:00 AM on June 13, 2024 to 8:00 PM on June 20, 2024.
6. Ballot Counting: June 21, 2024.
7. Announcement of Election Results: June 26, 2024.
8. Voters: all student members of the Physical Society of Taiwan for the year 2024 have voting rights.

Any query, please email to Ms. Yang: cjp@ps-taiwan.org.

The Physical Society of Taiwan reserves the right to determine candidate eligibility.